
Referat 
- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 4   

 

Mødested:  Selskabslokalet Rughaven 7  

Mødetidspunkt: 15.03.2022 KL. 18.00 m. spisning  

Deltagere: SLN, PB, SF, PF, CV OG TH. 

Afbud: GG og OS 

  

Referent:   Tina Holm 

  
Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 
 

2. Godkendelse af referat 
Godkendt 
 

3. Opfølgning på beboermødet om forebyggelse af indbrud 
Der var mødt 35 beboere op, og der var indlæg fra en betjent samt en rådgiver 
fra et forsikringsselskab. Det kan siges, at låsebeslag til kælderrum samt mange 
af hængelåsene er for dårlige. Inden beboermødet gennemgår Stefan og nogle 
fra bestyrelsen infofolderen angående indbrud. 
 

4. Cykel-servicestation  
Bestyrelsen vil gerne bakke op om to cykel-servicestationer, der er mulighed for 
de kan være ved miljøgårdene eller i ”hakket” ved vaskeriet i Hørhaven. Endelig 
placering aftales med Stefan. 
 

5. Beskæring af egetræer mod Hirsevej 
En beboer på Hirsevej har spurgt, om det er muligt, vi vil beskære egetræerne, 
der står tæt på deres grund. Vi vil gerne imødekomme dette og bestiller en 
nænsom beskæring. 
 
 

6. Parkeringsforhold i Rughaven 



P-pladserne i Rughaven er blevet noget indskrænket; der er ikke så meget at 
gøre, da det er offentlig vej. Stefan vil indhente tilbud på at få flere p-pladser 
ved ejendomskontoret, men vi vil helst undgå at skulle etablere pladser på de 
grønne områder..  

 
7. Bankospil med afdeling 2 

Afdeling 2 har spil midt i april, og beboere fra afdeling 4 er velkomne. Afdeling 4 
kan donere de ekstra gavekort til Spiseriet fra sidste års beboermøde.  
 

8. Beboerhaverne 
Der er det samme antal haver, der er udlejet, dog er der en sagt op i Hørhaven 
og en udlejet i Rughaven. Der indkaldes snarest til et lille møde om evt. ønsker 
til haverne. 
 

9. Forberedelse af beboermødet den 27/4 2022 
Vi ønsker Steen Købsted fra Tingbakkerne til dirigent, Sanne og Tina skiver 
referat. Sanne kontakter Spiseriet angående mad og Stine spørger på sit 
arbejde omkring eventuel levering af mad. Det er Tina, Poul og Peter der er på 
valg, alle modtager genvalg. 
 

10. Siden sidst nyt fra Vivabolig og OB 
CV og SLN orienterer omkring afholdte møde i Vivabolig. Den 11/6 2022 er der 
planlagt Cykelrep-dag samt loppemarked i Ø-gaden.  
 

11. Eventuelt 
Næste møde 5/4 kl. 18.30, hvor Ina kommer for at gennemgå regnskab og 
budget. 
 
 

  

 

                         ____________________       
       Tina Holm                
       Referent 

 

 

 


